

Title (en)

Safety key storing device.

Title (de)

Vorrichtung zum Aufbewahren eines Sicherheitsschlüssels.

Title (fr)

Dispositif de rangement d'une clé de sûreté.

Publication

EP 0278901 A2 19880817 (FR)

Application

EP 88810045 A 19880127

Priority

CH 28487 A 19870127

Abstract (en)

The device for storing a security key makes an emergency key available to the person who has forgotten or lost the normal key, for example for the entrance door of his house or apartment or the key of his car. For this purpose, the active part (2) of a duplicate of the normal key is welded to one end of a watch strap (3). It is stored in a cavity (4) which is formed between the two pieces (10, 12) of the double bottom of a watch case. A ball (7), which a spring (8) pushes behind a nose (9) of the key, locks the latter in place. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le dispositif de rangement d'une clé de sûreté met une clé de secours à disposition de la personne qui a oublié ou perdu la clé usuelle, par exemple de la porte d'entrée de sa maison, de son appartement ou la clé de sa voiture. A cet effet, la partie active (2) d'un double de la clé usuelle est soudée à une extrémité d'un bracelet (3) de montre. Elle est rangée dans une cavité (4), qui est formée entre les deux pièces (10, 12) du double fond d'une boîte de montre. Une bille (7), qu'un ressort (8) pousse derrière un nez (9) de la clé, verrouille cette dernière en place.

IPC 1-7

A44C 5/20; A45C 11/32; G04B 47/00

IPC 8 full level

A44C 5/00 (2006.01); A45C 11/32 (2006.01); G04B 47/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A44C 5/0038 (2013.01); A45C 11/321 (2013.01); A45C 11/325 (2013.01); G04B 47/005 (2013.01)

Cited by

CN105064798A; CH672571GA3; US6216501B1; DE102016013510B4; WO8905594A1; WO9625575A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0278901 A2 19880817; EP 0278901 A3 19880914; CH 671134 B5 19900215; CH 671134G A3 19890815

DOCDB simple family (application)

EP 88810045 A 19880127; CH 28487 A 19870127